
Van: Ronald van Braam - ^_______
Aan: posi@heerhugowaard.nl 
CC’
Verstuurd: 25/10/2017 11:48
Onderwerp: Communicatie, ik zal toch niet de enige zijn??

Beste leden van de raad,

Hoewel het mij duidelijk is dat een raadsadres geen klachtenforum is zou 
ik u toch op de hoogte willen stellen van mijn ervaringen in de e-mail 
communicatie met de gemeente Heerhugowaard.
De afgelopen maanden heb ik verschillende keren berichten, reacties 
gestuurd. Alleen van mevr. Monique Stam-de Nijs heb ik één antwoord 
gehad. Daarna werd het stil.
Ik blijf echter hopen op een verbetering in de communicatie met het 
bestuur of afgevaardigden van het bestuur van Heerhugowaard en dat er ook 
resultaten bereikt kunnen/zullen worden.

Vriéndelijke groeten,
Ronald van Braam

Heerhugowaard

Op 18 oktober zond ik dit bericht:

Mijne dames, heren,
Het stoort mij bijzonder dat op door mij gestuurde e-mails i.v.m. de 
Omgevingsvisie geen enkele respons gekomen is. Het zou in ieder geval van 
een zeker fatsoen getuigen indien een bevestiging van ontvangst verstuurd 
was.
Over óf en hoe ik mee wil blijven denken met het idee van de 
Omgevingsvisie zal ik mij nog beraden.

Op 8 okt. 2017 17:24 schreef "Ronald van Braam"

Mijne dames, heren,
Hierbij nog een derde foto.

Vriendelijke groeten,

Ronald van Braam

Op 8 oktober schreef ik:
Mijne dames, heren,
Op de site heb ik al mijn bijdrage toegevoegd. Ter ondersteuning hierbij 
nog enkele foto's.

Vriendelijke groeten,

Ronald van Braam

Op 30 sep. 2017 11:48 schreef "Ronald van Braam": 
Mijne dames, heren,

Helaas moet ik mijn opgave voor de Bewonersbijeenkomst van 10 oktober 
a.s. annuleren.
Ik zal wel voor die datum punten die ik in wilde brengen naar U toesturen. 
Misschien kan ik zo toch een bijdrage leveren.



Graag zou ik ook t.z.t. het resultaat van de bijeenkomst willen ontvangen. 

Vriendelijke groeten,

RCJJ van Braam 
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Op 23 september schreef ik de volgende e-mail:

Beste mevrouw Monique Stam-de Nijs,

Ik ben erg benieuwd of u al wat te melden heeft n.a.v. uw interne 
bespreking. Het is tenslotte al weer geruime tijd geleden dat u mijn 
signaal ontving.
In afwachting van uw reactie,

vriendelijke groeten,

Ronald van Braam

Op 6 jun. 2017 17:35 schreef < I»:
Beste heer Van Braam,

Dank voor uw mail. Ik ga uw signaal intern bespreken en zal daarna aan u 
terug koppelen wat het resultaat daarvan is.

Met vriendelijke groet,

Monique Stam-de Nijs

Wethouder | Gemeente Heerhugowaard
Postbus 390, 1700 AJ Heerhugowaard | Parelhof 1, 1703 EZ Heerhugowaard 
www.heerhuqowaard.nl |vcm.stam@heerhugowaard.nl

Secretaresse: Anita Jongsma/ 06-52470876/
Aanwezig: maandag, dinsdag, donderdag en vrijdag

Van: Ronald wan Rnom *
Aan: ^ .nl
Datum: 31-05-2017 13:55
Onderwerp: Mening gevraagd

Geachte mevrouw Stam,

Afkomstig uit Amsterdam woon ik sinds februari 2015 in Heerhugowaard. Ben 
over het algemeen erg tevreden over onze stad, maar er is een punt waar ik 
graag uw mening over zou willen weten.
Amsterdam staat toch bekend als een drukke, lawaaiige stad. Een reden voor



mij om te verhuizen naar het wat gemoedelijker Heerhugowaard. Tot mijn 
ergernis blijkt het echter gewoon en geaccepteerd te zijn, dat vooral heei 
veel motoren, maar ook sommige auto's met een enorme herrie hier 
rondrijden. Ik ging er altijd vanuit, dat de politie hier tegenop zou 
treden en de overtreder zou verplichten de standaard uitlaat weer te 
monteren. Of de politie deze werkwijze hanteert kan ik niet beoordelen, 
maar van een vermindering van de geluidsoverlast is in ieder geval niets 
te merken.
Graag zou ik uw mening hierover willen weten en of u bereid bent hier in 
de raad eens aandacht aan te schenken en over mogelijke oplossingen na te 
denken.
Voor alle duidelijkheid: ik heb zelf meer dan 30 jaar met veel plezier 
motor gereden en mijn zoon is nog steeds een fervent, maar beslist geen 
lawaaiige motorrijder!
In afwachting van uw reactie,

vriendelijke groeten,

Ronald van Braam

Vriendelijke groeten,

Ronald van Braam


